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ZAPISNIK 

 

sa 19. sjednice OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE LASTOVO, odrţane 04. veljaĉe 2020. 

godine, s poĉetkom u 18:00 sati u uredu Općinskog naĉelnika. 

 

NAZOĈNI vijećnici: Miro Mariĉević, Anita Janĉić Lešić, Martina Bašić Ivĉević, Lukša 

Hropić, Ana Ivelja,  Dino Katić, Tonći Šarić,  

 

NISU NAZOĈNI vijećnici: Nina Glumac,  

 

OSTALI NAZOĈNI: Leo Katić općinski naĉelnik, Margaret Hropić zamjenica općinskog 

naĉelnika, Antonia Barbić proĉelnica Jedinstvenog upravnog odjela,  

 

Predsjednik Tonći Šarić otvorio je sjednicu i pozdravio nazoĉne. 
 

Predsjednik Tonći Šarić utvrdio je da je na sjednici nazoĉno sedam vijećnika i da Vijeće 

moţe pravovaljano odluĉivati te je predloţio sljedeći 

 

D N E V N I   R E D: 

 

- svečana prisega člana Općinskog vijeća 

1. Zapisnik sa 18. sjednice Općinskog vijeća 

2. Odluka o donošenju Izmjena i dopuna Prostornog plana ureĊenja Općine Lastovo 

3. Odluka o prodaji nekretnina u vlasništvu Općine Lastovo i provoĊenju javnog natjeĉaja  

4. LAG 5 – Natjeĉaj za provedbu tipa operacije 3.1.1. 

4.1. Odluka o suglasnosti za provedbu ulaganja u projekt „Djeĉji vrtić Lastavica“ 

5. Odluka o zakupu poslovnog prostora 

6. Odluka o nerazvrstanim cestama na podruĉju Općine Lastovo 

7. Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o privremenoj zabrani izvoĊenja graĊevinskih 

radova tijekom turistiĉke sezone 

8. Odluka o izmjeni Odluke o imenovanju Odbora za dodjelu javnih priznanja 

9. Izgradnja uĉeniĉkog doma u Korĉuli 

10. Prometna povezanost otoka Lastova i kopna 

11. Prijedlog za imenovanje sudaca porotnika za mladeţ Ţupanijskog suda u Dubrovniku 

12. Zahtjevi graĊana 

12.1. Inicijativa za preimenovanjem dijela ulice Homac u Ulica maestra Ivana 

Draţinića 

12.2. Inicijativa za pokretanje Izmjena i dopuna Urbanistiĉkog plana ureĊenja mjesta 

Lastova 

13. Vijećniĉka pitanja. 
 

Predsjednik Tonći Šarić stavlja na glasovanje prijedlog Dnevnog red. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Tonći Šarić utvrdio je da je jednoglasno (sa 

sedam glasova „za“) usvojen dnevni red. 

 

AD 1. ZAPISNIK SA 18. SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA  

 

Tonći Šarić: Imate li primjedbi? 
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Miro Mariĉević: Ja ću samo jednu reĉenicu. Dobro sam pogledao ovaj zapisnik i dijelom su 

selektivno izbaĉene neke stvari. Ovdje će se dogoditi to da će biti izbaĉeno tako da će svih 

priupitat što će trebati izbaciti ili nećemo ništa pisati. Znamo o ĉemu govorimo, ali je to 

moja opaska i mislim da zapisnik nije trebalo pisat decidirano ono što je bilo snimljeno ili da 

svi pogledaju prije toga pa onda doći na sjednicu. Ovdje se selektivno radi zapisnik. Eto to je 

moja konstatacija. 

 

Dino Katić: Tko piše zapisnik? 

 

Antonia Barbić: Pisala ga je Lucija. 

 

Dino Katić: Vidim da se promijenila osoba koja piše. Malo je drugaĉiji naĉin prezentacije. 

 

Miro Mariĉević: Eto to je moja konstatacija. 

 

Tonći Šarić: Ima li još netko primjedbu? 

 

Predsjednik Tonći Šarić zakljuĉuje raspravu i stavlja na glasovanje Zapisnik s 18. sjednice 

Općinskog vijeća.  

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Tonći Šarić utvrdio je da se sa pet glasova „za“ i 

dva glasa „suzdrţan“ usvaja Zapisnik s 18. sjednice Općinskog vijeća.  

 

AD 2. ODLUKA O DONOŠENJU IZMJENA I DOPUNA PROSTORNOG PLANA 

UREĐENJA OPĆINE LASTOVO  

 

Tonći Šarić otvara raspravu i daje rijeĉ Leu Katiću općinskom naĉelniku. 

 

Leo Katić: Dobili ste materijale, mislim da ih nije potrebno ĉitati jer je sve izneseno. 

Naĉelno, mogu samo reći da je Prostorni plan Odlukom Općinskog vijeća zahvatom iz 

2016. godine. Imao je turbulentnih razdoblja, u smislu vremenskog perioda donošenja koji 

se odnosio u prvom dijelu zbog Ustavne tuţbe vezano za Ţupanijski Prostorni plan. Tako 

da je Ţupanijski sam po sebi dobio prolongaciju od neke dvije i pol godine samog 

donošenja, a bitan je iz razloga što se naš Prostorni plan mora usuglašavati sa vaţećim 

Ţupanijskim planom. Bilo je sporno, da je od strane Ministarstva zaštite okoliša za daljnje 

Izmjene i dopune potrebna Studija strateške procjene utjecaja na plan, jer se primjenjuje 

ĉlanak Zakona koji govori da za niţe redove nije potrebna kad se donese taj viši Ţupanijski 

plan. Treba reći da je ovaj Prostori plan prošao stotinjak što zakonskih, što podzakonskih, 

što pravilnika vezano za njegovo donošenje. Mislim nevjerojatno je da je toliko toga, i on je 

odreĊene stvari iz prvobitnog zahtjeva Općine prihvatio, a neke nije prihvatio. On je po 

meni takav kakav je bio moguć. Ja s njime nisam zadovoljan, ali takav je kakav je. 

Ishodovao je svu potrebnu regulativu Ţupanijskog zavoda. Nakon toga je dva puta bio u 

Ministarstvo vezano za obali pojas. Govorit ću sve skraćeno da ne citiram zakone. Nakon 

što je dobio od Ministarstva odobrenje u 12. mjesecu, dobili smo ovaj konaĉan tekst kakav 

imamo danas ispred sebe i dokument zatraţen da Općinsko vijeće izglasa jer je ova odluka 

takva. Na prve tri stranice je izneseno sve o cijeloj proceduri, sve je navedeno, pa ne vidim 

potrebu da sve ĉitam. Kakav je, takav je i prošao i dobio odobrenje za donošenje na sjednici 

Općinskog vijeća.  

Tonći Šarić: Nije ni prvi ni zadnji, bit će takvih još. Sve se mijenja, pa prema tome i to.  
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Miro Mariĉević: Naĉelnik je rekao da on nije zadovoljan s ovakvim Prostornim planom. 

Nismo ni mi zadovoljni, nisam ni ja zadovoljan. Jasno je... 

 

Leo Katić:..rekao sam iz kojih razloga... 

 

Miro Mariĉević:...pa sada ću i ja reći iz kojih razloga nisam zadovoljan. Nisi zadovoljan jer 

se vjerojatno nije ubacilo sve što se moglo ili što se nije htjelo ili netko nije dozvolio. Isto 

tako ima nezadovoljstva što se napravilo ono što je manje vaţno jer ima vaţnijih stvari koje 

je trebalo riješiti, a nije. Dat ću smo jedan presjek ovih Izmjena i dopuna. Već sam o tome 

govorio na prethodnoj raspravi, kad se prije godinu i po dana raspravljalo o Prostornom 

planu vezano za nekakve dodatne turistiĉke zone na Lastovu koje su iz moga aspekta 

nepotrebne i obrazloţio sam zašto. Ima tu i drugih stvari, ali je to drugo pitanje koje sada 

neću otvarati. Svakako, dodatne zone i pogodovanja nekim ljudima, trgovcima nekretnina. 

To sam rekao prošli put i sada ponovno govorim. Povećanja vrijednosti postojećih parcela 

samo zbog prenamjene prostora. Znam da je to istraţivanje, ali je to postupak gdje će doći 

do turistiĉke zone, jasno je kao dan. Mislim da Prostorni plan ne smije biti okrsnica takvih 

aktivnosti, a znam da je i toga bilo. Prostorni plan je trebao proći u Ţupaniji, a mislim da ta 

stavka nije trebala biti teţište Prostornog plana. Teţište Izmjena i dopuna Prostornog plana 

trebao je biti aktualan ţivot na otoku Lastovu koji bi olakšao ţivljenje. Ne govorim da tu 

nije nešto prepoznato, ali moram reći da ono što nije prepoznato, a to je da je sinergija 

Općine i Parka vrlo bitna stvar. Ovdje nema isturivanja koplja jedan prema drugome, a 

ĉinjenica je to da se nije prepoznalo neke stvari, a ja ću sada taksativno navesti što je bitno 

u tome. Svi smo u toj priĉi, neću govoriti po ĉlancima, prepoznat će svi što mislim reći... 

 

Lukša Hropić:...samo govorite konkretno kako bi znali o ĉemu se radi. 

 

Miro Mariĉević: Budi bez brige, bit ću ja jasniji nego što ti misliš. Pitanje zbrinjavanja 

otpada, pitanje otvaranja novih zemljišta zbrinjavanja otpada – reciklaţo dvorište koje će 

biti planirano, a što je bila naša primjedba, apsolutno protiv da se to stavi u dijelu turistiĉke 

zone Maršalke. Odvojen je dio Maršalke kako bi se mogla mehaniĉka radiona za to 

opremiti, odnosno predvidjeti, a to je na putu naše zone, a to je zona turistiĉko posjetiteljska 

gdje je Park prirode pri kraju dobivanja graĊevinske dozvole. Sve to navodi da je to 

promašeni projekt. Zašto je napravljeno, vjerojatno ti to znaš, moţda je trebalo pravdati 

dobivanje prostora. Pretpostavljam, ali je onda to trebalo drukĉije rješavati. Reciklaţno 

dvorište temeljen Plana gospodarenja otpadom i na kraju krajeva obrazloţenje ovog Plana i 

na kraju kako se rješava Plan zbrinjavanja otpada govori o istom dokumentu, nigdje se ne 

spominje reciklaţno dvorište u bivšoj mehaniĉkoj radioni itd. Piše cijeli Plan gospodarenja 

otpada, samo nema mjesta za radionu. Mi smo protiv toga da se na novom zemljištu, već uz 

neka divlja odlagališta, otvara novo odlagalište. Zna se koja su divlja odlagališta. Preko 

puta Maršalke, za koji ćemo se morat brzo dogovoriti da prekinemo ili će biti veliki 

problem jer ono što se radi tamo bez kontrole komunalnog redara. Sad je komunalni redar, 

a tamo se apsolutno ništa ne radi da se sprijeĉi ono što se je dogodilo, a to je odlaganje 

smeća koji se ne moţe gorjeti, tamo je od metale, etehnike, sanitarija te se to ne moţe 

izgorjeti. Komunalni redar to ne koristi ili je nekome ingerencija da se tamo otvori novo 

odlagalište. Mislim to ćemo mi, ili ćemo morati svi skupa na tome poraditi da se prekine. 

Sad se vraćam na Prostorni plan. Aposlutno sam protiv otvaranja novog odlagališta na 

strelištu.. 

 

Leo Katić:...a gdje ga ti vidiš u Prostornom planu?! 
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Miro Mariĉević: Evo ovdje piše... 

 

Leo Katić:...što piše? 

 

Dino Katić:...piše skladište za kontejnere. 

 

Miro Mariĉević: Otvori kartografski dio, molim te. Postoji taj dio i naĊi legendu, reciklaţno 

dvorište... 

 

Leo Katić:...ovo je konaĉni prijedlog... 

 

Miro Mariĉević:...pa to ti je to.. 

 

Leo Katić:..ovo je prijedlog. Imali smo raspravu, razgovarali smo o ovome. Opet spominješ 

tehniĉku kao reciklaţu, koja se nigdje ne spominje, već je u zoni postojeće deponije, pa 

neću uopće o tome... 

 

Miro Mariĉević:...moţete li otvoriti kartografski dio novih Izmjena i dopuna? 

 

Antonia Barbić: Evo ih ovdje.  

 

Miro Mariĉević: Otvori taj dio pa će vidjeti što piše. 

 

Leo Katić: Govorim o... 

 

Miro Mariĉević:..o ĉemu govoriš?! Govoriš o Prostornom planu, evo ga ovdje... 

 

Leo Katić:..tehniĉku radionu neću komentirati, jer svi znamo polazište i svi znamo da to 

nema veze i da neće imati veze sa stvarnošću. Osim na temelju odluke Vlade, ima li smo 

obvezu za javljanje na natjeĉaj za Fond, imati zatvoreni prostor za privremeni smještaj 

novih kontejnera. Prema tome, sada govoriti o tome da je ovo u Prostornom planu u 

reciklaţnoj radioni, nije suvislo, jer ovdje u planu piše da će se sve te aktivnosti za 

reciklaţu piše u postojećoj zoni deponija Sozanj. Sigurno piše i neću sada traţiti. 

 

Miro Mariĉević: Hoću li ti ja sada proĉitati dio gdje piše? 

 

Leo Katić: Proĉitaj, slobodno.  

 

Miro Mariĉević: Evo što piše ovdje, a govorimo o tekstualnom dijelu. Volio bi da otvori 

netko i kartografski dio... 

 

Leo Katić:...što ćemo vidjeti u kartografskom dijelu? 

 

Miro Mariĉević: Saslušaj prvo tekstualni dio - omogućiti će se rekonstrukcija i prenamjena 

postojeće graĊevine, bivše tehniĉke radione, u graĊevini u kojoj je će biti smješten servis, 

vatrogasna oprema i drugo te reciklaţno dvorište... 

 

Dino Katić:..to je krivo napisano... 

 

Miro Mariĉević:..ne smije se krivo pisati u Prostornom planu. Ovo smo mi signalizirali u 



5 

 

Javnoj raspravi, ali pogledaj Leo, moţda se nesvjesno pogriješilo ili namjerno.  

 

Leo Katić: To tamo neće biti... 

 

Miro Mariĉević: ...ali tako piše tamo, da će u mehaniĉkoj radioni biti. Ja ti govorim što piše 

u Planu, a ne tko je što rekao.  

 

Tonći Šarić: Poĉeli ste svi govoriti u glas, neće se moći zapisnik napisat. Ako ćete nastaviti 

govoriti u glas, ugasit ćemo... 

  

Leo Katić: Ono što budete htjeli bit će izbrisano iz dijela. Kada se donosi Odluka, onda će 

se prije provoĊenja upisati ono što se briše i ono s ĉime se ne slaţete. Nikad ne bi radio to, 

da tamo stvaram reciklaţu. Prostor je bio vezan za dva još uvijek vaţeća ugovora izmeĊu 

Fonda vezano za smještaj opreme za koju smo morali osigurati zatvoreni prostor, bit će 

izbrisano iz tog dijela.  

 

Anita Janĉić Lešić: Moţemo li mi to sada staviti na glasovanje i onda reći da se u ĉlanku 

53. briše rijeĉ „reciklaţno dvorište“ kao i u kartografskom prikazu?  

 

Leo Katić: To sam rekao prije minut.  

 

Margaret Hropić: Tako je i prošli put bilo objašnjenje, ali oĉito omaškom nije popravljeno.  

 

Anita Janĉić Lešić: Hoćemo to sada izglasati ili sve zajedno? 

 

Leo Katić: Ne znam koliko ima toga, ako nema puno moţemo zajedno.  

 

Miro Mariĉević: Imam još nešto za reći. Obveza izrade UPU-a, stavljeno je sada opet 

turistiĉka zona Velje more. Turistiĉka zona, posjetiteljska. Mi radimo Posjetiteljski centar, 

onda je pri dobivanju graĊevinske dozvole, ja nisam siguran da ovakva formulacija i kada 

ona moţe stupiti na snagu da se ne odbije od glavu i da moramo u izradu UPU-a koji smo 

mi već prošli odavno i pred dobivanje smo graĊevinske dozvole. Mislim da razumijete što 

ţelim reći. Mislim da bi trebalo izvući što je predloţeno u ovom ĉlanku 7. i u ĉlanku 98. o 

kojem se govori o obvezi izrade UPU-a. Nisam siguran je li u momentu izdavanja dozvole 

je li se uzima ili u podnošenju zahtjeva za izdavanje dozvole. 

 

Leo Katić: Govoriš da bi moglo zakoĉiti projekt? 

 

Miro Mariĉević: To je odgoda projekta od 9 mjeseci, ako bude obveza izrada UPU-a. To je 

jako dug period. Ovdje bi se trebalo, nisam primijetio kada je bila Javna rasprava... 

 

Leo Katić:..kako si to propustio? 

 

Miro Mariĉević: Pa ne mogu ja vidjeti sve. Ovdje sada govorim, ako se sjećaš razgovora u 

Parku o turistiĉkoj zoni, a što sam ti rekao da ne treba jer već samom procedurom već u 

pola riješena lokacijska dozvola. Pretpostavljam da se sjećaš toga razgovora.  

 

Leo Katić: Moţemo priĉati o tome i maknuti UPU. 

 

Miro Mariĉević: Po meni bi trebalo ukloniti jer se moţe zakomplicirati stvar. 
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Leo Katić: Po zakonu o turistiĉkim zonama, koji je odredio da se za izdvojene turistiĉke 

zone moraju drţati UPU-a. To je prepisano iz zakona. Prema tome sve što se moţe 

zakljuĉiti, moramo napraviti...  

 

Miro Mariĉević:...ima zakon... 

 

Leo Katić:..jer je ta zona izašla iz bivše zone T2... 

 

Miro Mariĉević:...i to sam te htio pitati.  

 

Leo Katić: Izdvojena je.  

 

Miro Mariĉević: Prije nego što si izdvojio taj dio iz turistiĉke zone T2, već je dobivana 

lokacijska dozvola, što je nepotrebno...  

 

Leo Katić: ...samo sam htio reći da je proizašla ta zona iz bivše zone te je izdvojena.  

 

Miro Mariĉević: Ništa nije završilo u pozitivnom smislu, samo moţe biti teret... 

 

Leo Katić:...iz te zone je izašla površina i lokacija...  

 

Miro Mariĉević: U ovome Prostornom planu... 

 

Leo Katić:..ne u ovome, već u Ţupanijskom.  

 

Miro Mariĉević: Nije bitno, jer je bez toga Park dobio lokacijsku dozvolu. Ova 

formulacija... 

 

Leo Katić:...meni to ne smeta, ali ako ćemo puhati na hladno, mi moţemo ukloniti.  

 

Miro Mariĉević: GraĊevinska dozvola je u postupku, a lokacijska je dobivena. Ako se bude 

primjenjivalo u razdoblju izdavanja GraĊevinske dozvole, biti ćemo u problemu. 

 

Dino Katić: Ako mi odluĉimo to ukloniti, je li to ide na nekakvu provjeru? 

 

Leo Katić: Ne znam što me to pitaš, jer je normalno da mora ići. Mi donosimo stav da se 

ova pozicija briše.  

 

Margaret Hropić: Reĉeno je da graĊevinska ide po starom zahtjevu, bez da smo mi sada 

dodali turistiĉku zonu u novi plan pa da onda moraju turistiĉku po UPU. Jedino bi se  

mogla zakomplicirati situacija, kada bi sluĉajno zastalo po ovom zahtjevu, a vi podnijeli 

novi zahtjev jer bi u protivno išlo po novom Planu.  

 

Miro Mariĉević: Ako je tako onda je UPU nebitan.  

 

Margaret Hropić: Reĉeno je za turistiĉku zonu koju sada proširujemo da bolje da nam stoji 

u UPU u novom Planu.  

 

Miro Mariĉević: Imam još nešto, što je bitno za Park, ali općenito za Općinu Lastovo. A to 



7 

 

su prihodi za ulaganje na pomorsko dobro. Pitanje rješavanja pristana u Jurjevoj. Podnesen 

je zahtjev, negativno je bilo oĉitovanje od Ţupanijske luĉke uprave, ali nije uprava, već 

Ureda za pomorstvo. Razgovarao sam s Klaićem te mi je rekao tada da će pokušati s 

izvoĊaĉem, ali ne vidim da se ovdje nešto promijenilo, ali u ĉemu je bio problem da se to 

stavi. Ne govorimo o budućem koncesionaru, Parku, već kako se nešto dodalo tako se 

moglo i to. Ovo je interes jer se novci mogu ubrati i idu u budţet za pomorsko dobro 

Općine Lastovo.  

 

Leo Katić: Što bi trebalo napraviti? 

 

Miro Mariĉević: Trebalo je ucrtati u grafiku da on prostoji u Prostoru, jer ga ovako nema, 

da se ne mora ići procedurom dobivanja Lokacijske dozvole i tako dalje. Jer ako je u 

prostoru, onaj koji upravlja s time daje koncesiju, to je jednostavan put, a ta koncesija i 

naknada za istu je prihod Općine Lastovo. Na natjeĉaj se moţe javiti svatko, ali zašto se ne 

bi iskoristilo u komercijalne svrhe i prihodi idu Ţupaniji i vraćaju se lokalnoj samoupravi, 

pretpostavljam.  

 

Leo Katić: 30%. 

 

Miro Mariĉević: 30+30. Olakšat će moţda neke druge stvari, moţda, sada neću tvrditi.  

 

Leo Katić: Ja ti govorim koliko. 

 

Miro Mariĉević: Ja znam koliko je bilo kada sam ja bio, a koliko ulaţe sada je drugo 

pitanje. Što ćemo napraviti s tim pristaništem? 

 

Leo Katić: Pišem sebi da se kasnije moţe izglasati. Rekao si dvije stvari, radiona i 

pristanište. 

 

Miro Mariĉević: Ovdje mi je bila dilema pa da razjasnim jer je ovdje jedan naĉin pisanja, a 

ovdje drugi. Vezano za nerazvrstanu cestu Ubli – Velje more... 

 

Leo Katić: U ĉemu je problem? 

 

Miro Mariĉević: Pretpostavljam da je ona sada nerazvrstana, je li tako? 

 

Anita Janĉić Lešić: Tako piše.  

 

Miro Mariĉević: Onda u ovome momentu nije mogla biti kategorizirana kao razvrstana.  

 

Leo Katić: Samo mi reci kako bi je ti razvrstao, kao? 

 

Miro Mariĉević. Stavio bi je kao razvrstanu lokalnu cestu.  

 

Leo Katić: Ti znaš tko donosi odluku?! 

 

Miro Mariĉević: Ĉinjenica je da je jako malo nerazvrstanih cesta se riješilo na Lastovu, a 

nećemo govoriti o razlozima, ali ćemo u buduće. Mi imamo obavezu kroz projekt sanirati 

cestu, a mislim da bi lakše našli rješenje s Ţupanijskom upravom za ceste nego što ćemo 

kroz lokalnu cestu, jer po dinamici, pretpostavljam da ima prećih varijanti za Općinu 
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Lastovu. Teţe će doći do mogućnosti da se sredi ta cesta putem Ministarstva poljoprivrede 

ili Ruralnog razvoja, a ovamo bi preko Ţupanije lakše i brţe, ako bude razvrstana. Mi 

moţemo pokrenuti inicijativu prenamjene.  

 

Leo Katić: Moramo podnijeti inicijativu Ministarstvu... 

 

Miro Mariĉević:...drţavnim cestama, ali dobro. 

 

Leo Katić: Općina Lastovo ne moţe to napraviti, jedino se moţe obrazloţiti nekim 

projektom i elaborirati Ministarstvu, ali se slaţem da u taj postupak idemo pod nekom 

drugom toĉkom.  

 

Miro Mariĉević: Mogu li ja nešto predloţiti? Ove primjedbe mogu se uvaţiti i da se traţi 

tumaĉenje i da se tada donese Prostorni plan.  

 

Leo Katić: Kako, ako ga moramo donijeti? 

 

Miro Mariĉević: Ne moraš za 5 dana. Napravimo tumaĉenje i za 5 dana ćemo donijeti 

Prostorni plan.  

 

Dino Katić: Ovo se moglo usuglasiti davno prije, a sada kada se mora donijeti.... 

 

Miro Mariĉević:..kada smo dobili materijale, onda sam neke stvari vidio, neke stvari nisam. 

Pokušavam reći da se ništa bitno ne dogaĊa i bilo bi dobro da Prostorni plan bude 

zajedniĉki dokument.  

 

Leo Katić: Od koga ćemo traţiti oĉitovanje?  

 

Miro Mariĉević: Pa ne znam moţe li se u ovom momentu promijeniti stvari o našem 

obrazloţenju za turistiĉku zonu. 

 

Leo Katić: Ja sam htio predloţiti donošenje uz ugradnju ove dvije stvari. 

 

Dino Katić: Do kada se treba donijeti? 

 

Miro Mariĉević: Nema obveze striktnog roka.  

 

Leo Katić: Kako god Vijeće odluĉi. Ja sam htio da ugradimo te dvije ĉinjenice.  

 

Margaret Hropić: Mi smo dobili suglasnost na ovakav Plan. Treba vidjeti koliko se remeti s 

ovime.  

 

Leo Katić: Mi sigurno više s ovim Planom ne smijemo ići na Ministarstvo, mi moţemo 

samo ove dvije stvari prikazivati u smislu greške. Odobrenje je dobiveno za ovaj Plan za 

koji sam ja htio glasovati u obvezi izvoĊaĉu Plana, jer onda više ne ulaziš u nikakva 

oĉitovanja Ministarstva. Oĉitovanjima mijenjamo odobrenje koje je dano na ovaj Plan. Ja 

sam ovo htio prikazati kao grešku.  

 

Miro Mariĉević: Ništa ne znaĉi 5 dana da se utvrdi ĉinjeniĉno stanje, je li se moţe ili ne. 

Ako ne moţe proći, opet ćemo za 5,10 dana staviti na glasovanje.  
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Leo Katić: Za ovo nećemo dobiti Odobrenje.  

 

Miro Mariĉević: Prostorni plan je trebalo donijeti u cijelosti, bez greške sa već poznatim 

ĉinjenicama što se moţe ili ne moţe.  

 

Leo Katić: Ovo u proceduri neće proći. Jedino s Odlukom kao utvrĊenom greškom u 

postojećem konaĉnom Prijedlogu i izraĊivaĉ mijenja kao grešku.  

 

Dino Katić: Napravimo tako.  

 

Leo Katić: Ovo se ne moţe ishodovati, jer pada onda cijela ona procedura koja je bila i 

Odobrenje Ministarstva. To je logika.  

 

Margaret Hropić: Ili poĉeti sve iz poĉetka. 

 

Dino Katić: Napravimo kompromis. 

 

Leo Katić: Ja sam htio ići kraćim putem, kako bi došli do cilja.  

 

Margaret Hropić: S obzirom da sam ja bila na javnim raspravama i da znam da se o tome 

raspravljalo i priĉalo, o temi je li bila Jurjeva.... 

 

Miro Mariĉević:...bila je. 

 

Leo Katić: Pokušao sam razjasniti da u proceduri nemamo šanse da mijenjamo Plan, nego 

sam predloţio donošenje ovoga Plana uz uvjet da izvoĊaĉ Plana prije nego što nam isprinta 

originale vezano za dostavu Ministarstvu, Ţupaniji i Vela Luci, radi utvrĊene greške – RD 

vezano za ex tehniĉku radionu i u grafiĉkom prikazu ucrtavanju pristanka u Jurjevoj luci s 

desne strane, a u tekstualnom dijelu sanacija i rekonstrukcija.  

 

Miro Mariĉević: Imaš pravo i ja ću predloţiti da se stavi toĉno tumaĉenje i da za 7 dana 

Prostorni plan moţe doći kakav je.  

 

Margaret Hropić: Od koga tumaĉenje? 

 

Miro Mariĉević: Od izvoĊaĉa, pa ĉak i od Ministarstva. Neće se ništa dogoditi.  

 

Margaret Hropić: Onda ćemo izvoĊaĉa privatno nazvati.  

 

Dino Katić: Ako na ovakav naĉin dolazimo do istog cilja, kako bi se Vama olakšao posao... 

 

Miro Mariĉević:...ovo je zajedniĉka inicijativa. Ovdje se glasuje dokument koji je takav i 

ne moţe biti drukĉiji.  

  

Antonia Barbić: Nisam sigurna koliko moţete mijenjati Odluku koju je izvoĊaĉ napravio a 

Ministarstvo se po njoj oĉitovalo. Treba barem od izraĊivaĉa traţiti mišljenje moţe li se to 

ubaciti kao greška pa na sljedećoj sjednici donesite Odluku. 

 

Leo Katić:...što god Vijeće odluĉi.  
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Tonći Šarić. Netko je rekao da se moţe kontaktirati. 

 

Predsjednik Tonći Šarić zakljuĉuje raspravu i stavlja na glasovanje Zakljuĉak da se odgaĊa 

donošenje Odluke o donošenju Izmjena i dopuna Prostornog plana ureĊenja Općine 

Lastova dok se ne utvrdi s izraĊivaĉem mogućnost brisanja rijeĉi „reciklaţnog dvorište“ iz 

ĉlanka 53. stavka 5. Prostornog plana ureĊenja Općine Lastova i mogućnost uvrštenja 

izgraĊenoga pristaništa Jurjeva luka u grafiĉkom dijelu. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Tonći Šarić utvrdio je da se jednoglasno (sedam 

glasova „za“) donosi   

 

Zakljuĉak – odgoda donošenja IDPPUOL (u prilogu).  

 

AD 3. ODLUKA O PRODAJI NEKRETNINA U VLASNIŠTVU OPĆINE LASTOVO 

I PROVOĐENJE JAVNOG NATJEĈAJA 

 

Predsjednik Tonći Šarić otvara raspravu.  

 

Leo Katić: Imamo pismo namjene za kupnju graĊevinskog zemljišta. Odluka nije 

mijenjana, potpuno je ista u konceptu kakva je bila i prijašnja Odluka Općinkog vijeća. Ono 

što njoj nedostaje je naţalost više nemamo predsjednika Povjerenstva koji je bio Ilija i 

nemamo ĉlana jer umro Pave. Prema tome, treba imenovati ĉlanove Povjerenstva kako bi se 

donijela odluka.  

 

Tonći Šarić: Daj te prijedloge. 

 

Anita Janĉić Lešić: Ovdje ima xxx iznos kuna.. 

 

Leo Katić:...rekao sam sada potpuno ista kao što je bila u prošloj, 700,00 kuna, ako se 

sijećate.  

 

Dino Katić. To smo povećavali? 

 

Tonći Šarić: Koliko je bila prošla? 

 

Antonia Barbić: 700,00 kuna.  

 

Anita Janĉić Lešić: Ovo je Odluka o prodaji.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Dobili smo u materijalima Odluku o prodaji nekretnina, a ne... 

 

Antonia Barbić: Za to jer će se donijeti ta, a ne Odluka o izmjeni. Donijeti će se nova, samo 

trebate izabrati ĉlanove i dogovorite se hoće li biti isti iznos kao prije, 700,00 kuna ili neki 

drugi iznos.  

 

Leo Katić: Nismo stavili jer nismo znali što će Vijeće reći.  

 

Tonći Šarić: Prijedlog je da cijena bude kao prije.  
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Leo Katić: Imamo istu Odluku i Povjerenstvo za koje sam malo prije rekao da treba 

dopunit, predsjednik i ĉlan. 

 

Tonći Šarić: Predlaţem kao predsjednika Povjerenstva Dina Katića i još jednog ĉlana 

Martina Bašić Ivĉević.  

 

Lukša Hropić: Ja predlaţem umjesto Dina, Anu kao novu vijećnicu.  

 

Tonći Šarić: Ana, prihvaćaš li? 

 

Ana Ivelja: Ne.  

 

Predsjednik Tonći Šarić stavlja na glasovanje Odluku o prodaji nekretnina u vlasništvu 

Općine Lastovo i provoĊenje Javnog natjeĉaja. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Tonći Šarić utvrdio je da je sa šest glasova „za“ 

i jednim glasom „suzdrţan“ donosi  

 

Odluka o prodaji nekretnina u vlasništvu Općine Lastovo i provoĊenje Javnog natjeĉaja (u 

prilogu). 

 

AD 4. LAG 5 – NATJEĈAJ ZA PROVEDBU TIPA OPERACIJE 3.1.1. 

AD 4.1. ODLUKA O SUGLASNOSTI ZA PROVEDBU ULAGANJA U PROJEKT 

„DJEĈJI VRTIĆ LASTAVICA“  

 

Predsjednik Tonći Šarić otvara raspravu.  

 

Leo Katić: Na prošloj sjednici Općinskog vijeća kada smo vodili raspravu o natjeĉajima 

LAG-a, onda sam rekao da ne treba donositi novu suglasnost za Općinu Lastovo, jer je LAG 

mišljenja da se moţe primjenjivati stara odluka koju smo mi već donijeli za tu investiciju. 

MeĊutim, ta Odluka ima naziv djeĉji vrtić Lastovo – obnova fasade i dvorišta vrtića. Kako 

po uvjetima natjeĉaja nisu prihvatljivi graĊevinski radovi fasade i dvorišta, onda se daje 

suglasnost za projekt Djeĉji vrtić, za opremanje istog, na naĉin da smo preimenovali dvorište 

kao vanjski prostor vrtića i na takav naĉin napravili toĉnu dokumentaciju, a da bi se predala 

dokumentacija LAG-a, potrebno je donijeti ovu Odluku na ovaj naĉin.  

 

Predsjednik Tonĉi Šarić zakljuĉuje raspravu i stavlja na glasovanje Odluku o suglasnosti za 

provedbu ulaganja u projekt „Djeĉji vrtić Lastavica“.  

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Tonći Šarić utvrdio je da se jednoglasno (sedam 

glasova „za“) donosi  

 

Odluka o suglasnosti za provedbu ulaganja u projekt „Djeĉji vrtić Lastavica“ (u 

prilogu). 

 

AD 5. ODLUKA O ZAKUPU POSLOVNOG PROSTORA   

 

Tonći Šarić otvara raspravu.  

 

Antonia Barbić: Imali smo staru Odluku koja je bila donesena 2010., a jedan put je 
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mijenjana 2011. godine, a od tada se taj zakon promijenio i donesen je novi. Tako da 

imamo neke stvari koje više ne vrijede, kao na primjer da pravo prvenstva sklapljanja  

ugovora imaju dosadašnji zakupnici, novi zakon više ne poznaje tu odredbu. U našoj 

Odluci bili su toĉno navedeni branitelji i pod kojim uvijetima imaju prednost a kako se taj 

Zakon o braniteljima ĉesto mijenja, onda u novoj Odluci piše da imaju prednost u skadu s 

tim Zakonom, jer bi se u protivnom trebala ĉesto mijenjati. U staroj Odluci je pisalo da je 

natjeĉaj za davanje u zakup uspješan ako su sudjelovala najmanje 3 natjecatelja, a po 

novome natjeĉaj je uspješno proveden ako je samo jedan natjecatelj koji ispunjava uvijete. 

Dodano je ĉuvanje prostora i skadištenje, djelatnost koja će se naplaćivati i više nisu ĉetiri 

zone već dvije. Imali smo ĉlanak vezan za plesnu salu gdje je pisalo da je fiksna cijena 

1.200,00 kuna godišnje, a to je bilo prije nego što je dano u zakup, pa je onda pisalo da je 

najpovoljniji ponuditelj onaj ponuditelj koji ponudi najviši iznos ulaganja, a kako je 

ureĊena i ulaganja više nema, sve smo to makli i stavili da je poĉetna cijena godišnjeg 

zakupa 1.200,00 kuna. Tako da se moţe opet objaviti natjeĉaj kada bude, to su najvaţnije 

promjene koje su napravljene u skladu sa zakonom.  

 

Lukša Hropić: Ovo ne razumijem – 1.200,00 kuna za salu, koja je poĉetna, pa ako je 

natjeĉajem tijekom nadmetanja veća, i to je godišnja, a kada priĉamo o skladišnim 

prostorima 5,00 kn/m
2
, znaĉi mjeseĉno ako je 100 m

2
 500,00 kn, godišnje 6.500,00 kuna. 

Radim usporedbu.  

 

Leo Katić: Zasebna odluka je bila donesena za salu. Je li nešto predlaţeš? 

 

Lukša Hropić: Ne, samo razmišljam na glas. Je li govorimo o skladišnim ili proizvodnim 

prostorima? 

 

Leo Katić: Do sad smo mi lastovci koristili sve što koristimo za nula kuna i onda su 

naĉelnici to davali kao ĉuvanja, a po navom Zakonu daje se za utvrĊene naknade na godinu 

dana s mogućnost produţenja i to ima svoju cijenu.  

 

Anita Janĉić Lešić: To je u redu da se naplaćuje, meĊutim ako se stvarno ide po 5,00 kuna 

puta 100 m
2
, 500,00 kuna mjeseĉno.. 

 

Dino Katić:...ali gdje je 100m
2
? To su prostori od 10 - 20 m

2
, govorimo o malim 

prostorima. 

 

Anita Janĉić Lešić: Ako su mali prostori, onda je u redu.  

 

Lukša Hropić: Zato je meni bilo u glavi 100 kvadrata, ali ako se radi o malim prostorima 

onda je ova cijena u redu.  

 

Leo Katić: Koja je ideja? Govorimo sad o novcu, ja drţim skladište, nije me briga za vrata 

ni za prozore, a na ovaj naĉin ĉovjek plati 100,00 kuna, popravit ćemo ta vrata i prozore. 

Ono izgleda katastrofa. Htio sam napraviti krug, da se sa tim istim sredstvima zapravo to 

poĉinje dovoditi nekoj svrsi jer izgleda kao cigansko naselje.  

 

Margaret Hropić: Prostori se mogu prenamjeniti.  

 

Leo Katić: Megi je razumijela ideju. Zakup je do godinu dana jer se u svakom trenutku 

moţe pojaviti potreba za prenamjenu. znaĉi ne davati na 5,10 godina, nego da mu nakon 
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godinu dana Vijeće odlukom prenamjeni prostor ako bude zahtjeva. 

 

Margaret Hropić: Ja sam u ovih par godina došla do zakljuĉka da kad nešto pitaš tko je 

tamo, nešto bi drugo napravili, tko je tamo, pa se treba ispitivati tko je tamo, nitko ništa ne 

plaća, ne moţeš ĉovjeku ni reći da više ne koristi, a ovako ćemo pozvati ljude da se izjasne.  

 

Leo Katić: Svi su pozvani, napravljena je izmjera i svi podaci su prikupljeni. I mislim da tu 

stvar moramo pokrenuti.  

 

Predsjednik Tonći Šarić zakljuĉuje raspravu i stavlja na glasova Odluku o zakupu 

poslovnog prostora.  

 

Nakon obavljenog glasova, predsjednik Tonći Šarić utvrdio je da sa šest glasova „za“ i 

jednim glasom „suzdrţan“ donosi  

 

Odluka o zakupu poslovnog prostora (u prilogu). 

 

AD 6. ODLUKA O NERAZVRSTANIM CESTAMA NA PODRUĈJU OPĆINE 

LASTOVO  
 

Predsjednik Tonći Šarić otvara raspravu.  

 

Antonia Barbić: Imali smo i ovu Odluku na kojoj piše da je donesena 2018. godine, 

provjeravali smo ona nikad nije objavljena u Sluţbenom glasniku, tako da se praktiĉki ne 

moţe primjenivati i zbog toga je donesena ova nova koja je u skoro svemu jednaka. 

DoraĊene su neke prekršajne odredbe za sve ĉlanke koje je trebalo i utvrdili smo kilometraţu 

i precizirali nadleţnosti.  

 

Leo Katić: Nama se dogodilo da trebaš podnijeti odreĊene troškovine, a trebaš se pozvati na 

objavu u Sluţbenom glasniku i shvatili smo da to nije uĉinjeno neĉijom greškom, ali to nije 

ni bitno i zapravo mora biti objavljena kako bi je primjenjivali.  

 

Miro Mariĉević: Mislim da je ovdje došlo do neke moţda greške, pretpostavljam da je 

greška, ali moţda i nije. Dionica Voji dolac – Hrastove, imamo Voji dolac - Zle polje – 

Zegovo, gdje se preklapa dio ceste, ne moţe biti dvije ceste. Mora biti jedna cesta, jer se u 

protivnom duplira.  

 

Lukša Hropić: Treba biti Voji dolac – Zegovo i Zle polje – Hrastove.  

 

Leo Katić: Moram provjeriti s Ivanom, ali su ovo podatci... 

 

Miro Mariĉević:..dobro, ali sam ovo vidio i pretpostavio sam da se preklapaju.  

 

Tonći Šarić: Govorite da je Vojin dolac – Zegovo i Zle polje – Hrastove? 

 

Miro Mariĉević: Da, jer se dio ceste onda preklama. 

 

Leo Katić: Oprosti, je li ti govoriš o cesti poviše Zaklopatice? 

 

Miro Mariĉević: Ono gdje je vodovod išao prema Zegovu. 
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Leo Katić: Ta cesta ne ulazi u to. 

 

Miro Mariĉević: Nego što je onda ovo? 

 

Antonia Barbić: Poviše Vam ima Hrastove – Zle polje. 

 

Leo Katić: Treba provjeriti podatke koje smo dobili.  

 

Dino Katić napušta sjednicu. 

 

Predsjednik Tonći Šarić zakljuĉuje raspravu i stavlja na glasovanje Odluku o nerazvrstanim 

cestama na podruĉju Općine Lastovo. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Tonći Šarić ustanovio je da se jednoglasno (šest 

glasova „za“) donosi 

 

Odluka o nerazvrstanim cestama na podruĉju Općine Lastovo (u prilogu). 

 

AD 7. ODLUKA O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O PRIVREMENOJ 

ZABRANI IZVOĐENJA GRAĐEVINSKIH RADOVA TIJEKOM TURISTIĈKE 

SEZONE 
 

Predsjednik Tonći Šarić otvara raspravu.  

 

Dino Katić se prikljuĉuje sjednici. 

 

Leo Katić: Na sjednici Turistiĉkog vijeća podnesena je inicijativa Općinskom vijeću da se 

smanji ovaj termin od 15.6. na 15.05. Vijeće donosi Odluku i ta se izmjena Odluke odnosi na 

zabranu izvoĊenja radova.  

 

Miro Mariĉević: To se odnosi na cijeli otok?  

 

Leo Katić: Da. 

 

Anita Janĉić Lešić: Uvijek dilema.  

 

Miro Mariĉević: Ja ne znam. Sada govorim konkretno za našu investiciju.  

 

Tonći Šarić: Ako poĉnemo raditi, što ćemo onda... 

 

Miro Mariĉević: Hoće li se mirovati 5 mjeseci? To je upitno, jer neće biti teški radovi.. 

 

Leo Katić: To je drugo... 

 

Miro Mariĉević:...znam, ali to nije pitanje samo nas, već i drugih gdje nema puno buke, kao i 

na primjer probijanje šumskih putova.  

 

Leo Katić: U sluĉaju potrebe, daju se odobrenja za izvoĊenje radova.  
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Tonći Šarić: U srcu ljeta se na Babinom kuku u Dubrovniku gradi. 

 

Antonia Barbić: Traţili su da se smanji za radove koji proizvode buku, s 15. lipnja na 15. 

svibnja. 

 

Anita Janĉić Lešić: Moţe li se definirati da to bude u naseljenim mjestima ili 500 metara od 

naseljenog mjesta? 

 

Dino Katić: Antonia, u kojem smo mi dokumentu toĉno definirali koji je opseg... 

 

Leo Katić:..ali piše u toj odluci...  

 

Antonia Barbić: To se i odnosi samo na naseljena mjesta. 

 

Margaret Hropić: Sada na primjer 15.05. u uvalama smeta rad bagerima, ugostiteljima... 

 

Lukša Hropić:..koji to turist 15.05. na Lastovu? 

 

Margaret Hropić: Pa imaju od 1.04. neki nautiĉari. 

 

Tonći Šarić: Ima ih na Babinom kuku, pa opet rade svi.  

 

Lukša Hropić: Ali je to zabrana od 5 mjeseci od 12 mjeseci u godini i kada oduzmeš kišne, 

zimske i kratke dane. Imali smo lani ovakvu odluku pa smo se raspravljali. Idemo vidjeti 

kako je to riješeno u drugim općinama. Moramo mi razumjeti ljude koji grade kuće. 

 

Miro Mariĉević: Dobra je odluka Turistiĉkog vijeća, ali bi to po meni trebalo biti u 

turistiĉkim i naseljenim mjestima, a ovo što je van toga se moţe raditi. Što govori ovaj prvi 

dio? 

 

Antonia Barbić: To je i prije bilo, samo je izmijenjeno razdoblje. 

 

Lukša Hropić: Oprosti, kako je glasila Odluka prije? 

 

Antonia Barbić: Do sada je bilo za radove koji proizvode buku u naseljenim mjestima od 15. 

lipnja do 15. rujna. 

 

Lukša Hropić: A za teške? 

 

Antonia Barbić: Od 15.svibnja do 1. listopada na podruĉju cijele Općine. 

 

Lukša Hropić: Oni bi sada htjeli izbaciti sve. 

 

Predsjednik Tonći Šarić zakljuĉuje raspravu i stavlja na glasovanje Odluku o izmjenama i 

dopunama Odluke o privremenoj zabrani izvoĊenja graĊevinskih radova tijekom turistiĉke 

sezone. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Tonći Šarić utvrdio je da se jednoglasno (sedam 

glasova „protiv“) ne prihvaća Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o privremenoj 

zabrani izvoĊenja graĊevinskih radova tijekom turistiĉke sezone. 
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AD 8. ODLUKA O IZMJENI ODLUKE O IMENOVANJU ODBORA ZA DODJELU 

JAVNIH PRIZNANJA 

 

Predsjednik Tonći Šarić otvara raspravu. 

 

Antonia Barbić: Odbor je imao predsjednika i dva ĉlana, i svi su imali svoje zamjenike. 

Predsjednik je bio Ilija, zamjenik Dino, ĉlanica Anita, zamjenik je bio Pave, ĉlan je Lukša, a 

njegov zamjenik Tonći. Potrebno je izabrati predsjednika i jednog zamjenika ĉlana.  

 

Dino Katić: Ja bi predloţio Anu za predsjednicu. 

 

Tonći Šarić: Još nam fali jedan ĉlan zamjenik. Ja ću reći Martinu, ali će se naljutiti pa ću 

predlaţiti Mira. 

 

Miro Mariĉević: Nemoj ti mene predlagati, mene će predlagati HDZ. Oni će predloţiti 

Martinu kao moralnu osobu.  

 

Predsjednik Tonći Šarić zakljuĉuje raspravu i stavlja na glasovanje Odluku o izmjeni odluke 

o imenovanju odbora za dodjelu javnih priznanja. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Tonći Šarić ustanovio je da se jednoglasno 

(sedam glasova „za“) donosi 

 

Odluka o izmjeni Odluke o imenovanju odbora za dodjelu javnih priznanja (u prilogu). 

 

AD 9.  IZGRADNJA UĈENIĈKOG DOMA U KORĈULI 

 

Predsjednik Tonći Šarić otvara raspravu. 

 

Leo Katić: Bit ću vrlo kratak. 13. sijeĉnja bio je organiziran sastanak od strane Dubrovaĉko-

neretvanskog ţupana, na kojeg su bile pozvane ravnateljica škole i Anette Mufić Trojković 

vezano za temu uĉeniĉkog doma,  bilo ih je više, ali je to bila prva. Na sastanku je ţupan 

iznio odreĊene probleme koje imaju zbog realizacije tog projekta, te je zatraţio da se o tome 

oĉituje Općinsko vijeće uz prethodnu anketu koju je bila obvezna uĉiniti ravnateljica. Radi 

se o domu u sklopu sjemeništa u Korĉuli, gdje bi se zakljuĉio Sporazum o korištenju tog 

prostora i gdje bi se sa tim sredstvima sredio taj dom. Nakon tog sastanka, Vedrana nam je 

dostavila anketu koju je provela meĊu roditeljima viših razreda, od 18 roditelja 16 roditelja 

ne bi poslalo svoje dijete u Korĉulu, a dvoje da. Pokušali smo odraditi ono o ĉemu smo 

razgovorali na prošloj sjednici.  

 

Anita Janĉić Lešić: Ja nisam bila na prethodnoj sjednici. Ja isto imam djecu u školi, dijete u 

Splitu. Ovo su dugoroĉne stvari. Mi imamo toliko malo djece da mi ne moţemo ništa 

rješavati, svugdje su mali brojevi kako god okrenemo. Ja mislim da to nije loša ideja i 

mislim da bi dio roditelja koji kad bi znali da postoji dom i koliko ja imam informaciju da bi 

bila dnevna veza izmeĊu Korĉule i Lastova, da bi djeca mogla doći doma, da bi to bila dobra 

stvar. Nisam za to da se zatvara i da odustanemo od ovoga. Zato što je to jedna mogućnost 

za roditelje koje će netko moţda iskoristit kad se taj dom otvori. Sada je jako teško 

razmišljati roditelju što bi bilo kad bi bilo, kada bi taj dom postojao, vjerujem da bi roditelji 

o tome razmišljali. To je moj stav, tako da sam ja za to da se prihvati ova inicijativa, ali je na 
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Vama da odluĉite. Mislim da ne bi trebalo zatvarati ni jednu mogućnost. A tko će odluĉiti, 

ne zna,. moţemo imati 4 uĉenika koji će svi otić u Zagreb i Rijeku, teoretski. Toliko ih je 

malo, da bi ja ostavila sve mogućnosti otvorene.  

 

Tonći Šarić: Mi moţemo u ovom zakljuĉku ovaj prvi dio odbaciti, ne prihvaća se inicijativa, 

mi to moţemo izbaciti u našem zakljuĉku, a ostalo ostaviti da temeljem ankete ne postoji 

zainteresiranost, a ostatak teksta ostane, mi ovo ne moramo prihvatiti. Dom nek se napravi, a 

roditelji će odluĉiti hoće li poslati svoje dijete u Korĉulu ili ne. Ţupanija će odluĉiti hoće li 

izgraditi dom. Mi se oĉitujemo što su rekli u školi, na temelju ankete.  

 

Lukša Hropić: Ovo za dnevnu liniju Jadrolinije, bi se samo moglo obistiniti ako se u  

budućnosti ukine status osnovne škole, ako bude podruĉna škola Braća Glumac, pa da 

uĉenici od 5. do 8. putuju svaki dan. po meni u ovom sluĉaju gdje priĉamo o 

srednjoškolcima i mogućnostima obrazovanja po meni je bolje da novci koji se planiranju 

investirati u uĉeniĉki dom dobiju kao stipendije, da se na drugi naĉin omoguće mjesta  u 

domovima. O tome smo na prošloj sjednici razgovarali. Apsolutno, neka se napravi dom, ali 

teško po meni, dom je za 50,100,200 ljudi, mi nemamo tolike brojeve i roditelji se nisu 

uopće izjasnili da bi toliki broj djece poslali tamo. Tako da, po meni... 

 

Anita Janĉić Lešić: Ĉekaj. Je li tebi moţda najveća dvojba to da se ne bi ukinula škola? 

 

Lukša Hropić: Mislim da je svašta moguće.  

 

Anita Janĉić Lešić: Neće doći to toga, jer imamo spajanje razreda, najvjerovatnije, to je prvi 

korak i mislim da je to loše. 

 

Lukša Hropić: Smatrate da je bolja alternativa da putuju? 

 

Anita Janĉić Lešić: Još gore da putuju. 

 

Maragaret Hropić: Za malu djecu nije da putuju. 

 

Anita Janĉić Lešić: Ovo je srednjoškolski dom... 

 

Margaret Hropić: To bi korĉulanima dobro došlo za neku drugu svrhu kada ga urede.  

 

Anita Janĉić Lešić: Ma ne, već za lastovce i pelješane.  

 

Miro Mariĉević: Ovo je ista priĉa kao i zadnji put – treba li brodska ili katamaranska veza ili 

bilo kakva? Bilo je problema što će Mljet. Svaku inicijativu, bez obzira tko ju je predloţio, 

ako postoje dva zainteresirana, ipak ima netko ko je zainteresiran da ide u Korĉulu. Ovo se 

ne radi samo za lastovske Ċake, već globalno za Pelješac. Moje mišljenje je da ne bi odbacio 

nekakvu alternativu, jer inicijativa nas ništa ne košta, a neka vrijeme pokaţe ne samo 

riješenje koliko će biti Ċaka koji bi pošli, nego će to biti platforma, jer predpostavljam da se 

to sve moţe mijenjati i s Pelješcom..moţda će biti drukĉija veza sa Korĉulom. Zašto 

zaustaviti inicijativu, ako su zainteresirani? 

 

Tonći Šarić: Ja bi u ovom zakljuĉku promijenio prvi dio, izbacio bi da se ne prihvaća 

inicijativa i samo bi naveo da je temeljem provedene ankete od  18 roditelja, 2 

zainteresiranih.  
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Leo Katić: Oni već imaju rezultat ankete. 

 

Margaret Hropić: Njima treba mišljenje Općinskog vijeća, a ne anketa. 

 

Leo Karić: On uz anketu traţi oĉitovanje.  

 

Tonći Šarić: U srednjim školama na Korĉuli postoji  ograniĉen broj zanimanja, a ovdje 

traţimo od ţupanije da omogući lastovskim uĉenicima rješenje smještaja u uĉeniĉkim 

domovima u gradu Splitu kojem gravitiraju i Dubrovniku, podjelom uĉeniĉkih i studentskih 

stipendija. 

 

Dino Katić: Ţupanija je pokazala dobru namjeru da rješavaju te probleme, jer tijekom 

godina, spletom okolnosti, mi smo vezani za Split. Mislim da je to dobra najmera, a naĉelno 

sam za. Bolje da to postoji, nego ne.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Mislim da to moţe proći kao mišljenje, što je Tonći predloţio. 

 

Lukša Hropić: A kada za 5,10 godina bude platforma da se nešto izbaci, imate to tamo, 

moţete tamo, pa ćemo onda što? Mene je ovoga strah, ne znam.  

 

Dino Katić: Teško je razmišljati što će bit. 

 

Anita Janĉić Lešić: Prvo će ti se dogoditi spajanje razreda, jer to dnevno putovanje male 

djece, mislim da se to tehniĉki nikad neće dogoditi.  

 

Tonći Šarić: Prije 5,6 godina, a moţda i više, jedna djelatnica škole mi je u razgovoru rekla 

na jednom savjetovanje, mi smo se rukama i nogama borili da ne doĊe do spajanja razreda i 

nisu se spojili. A ĉim je završio sastanak, njih dvije su stale i rekle su mi se borimo da ne 

bude, ali smo svjesne da će se to kad tad dogoditi.  

 

Anita Janĉić Lešić: Dok to niko ne spominje, dobro je.  

 

Leo Katić: Ţupanija je osnivaĉ, ona će i odluĉivati. 

 

Anita Janĉić Lešić: Ali ovo je pitanje srednjoškolaca i mogućnost otvaranja još jedne 

mogućnosti djeci koja su ionako u lošem poloţaju. 

 

Tonći Šarić: Tko ih ţeli poslati tamo?!  

 

Anita Janĉić Lešić: Ali zašto bi mi bili protiv te inicijative.  

 

Miro Mariĉević: Jasno mi je da ćeš ti progovarati na jedan naĉin, ali ima ljudi koji nemaju 

nikakve mogućnosti i moţe se bez problema u Korĉuli dobiti mjesto u domu, a u Splitu ne 

moţe. Što će onda odluĉiti taj roditelj? Poći će u Korĉulu jer je to prilika da jeftino moţe 

stati u domu. Ovo je lako govoriti ako ja iman stan, a onda treba govoriti realno. Moramo 

voditi raĉuna o onima koji nemaju mogućnost vlastitog stanovanja.  

 

Tonći Šarić: Mislim da mjesto Korĉula, nije pitanje roditeljima Doma, nego što djete ţeli 

upisati, izbor zanimanja.  
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Anita Janĉić Lešić: Imaju gimnaziju, ekonomsku, imaju sva tristiĉka zanimanja... 

 

Tonći Šarić: To je broj jedan, a mi ĉak i traţimo ako ţupanija ţeli pomoći dok se ne izgradi 

Dom putem stipendije.  

 

Miro Mariĉević: Ja sam protiv da kaţemo da smo protiv inicijative. Svaka brodska veza ili 

katamaranska je dobra. 

 

Tonći Šarić: Ja bi promjenio prvi dio reĉenice, a drugo bi dostavio.  

 

Lukša Hropić: Neka ova katamaranska, po mome mišljenju, koliko se troši novaca na tu 

liniju, a koja nam ne odgovara, da se ti novci podjele općinama i nekako se drukĉije utroše, 

bilo bi nam sto puta bolje.  

 

Miro Mariĉević: Moţemo mi govoriti ovako ili onako, ali je ĉinjenica da je sada dva puta 

tjedno, a pretpostavljam da ćemo se u buduće izboriti da bude stalno.  

 

Tonći Šarić: Ja imam jedan prijedlog, kako bi ti formulirala zakljuĉak? Izbacio bi sve do 

„je“, i poslao takav zakljuĉak. Ima li neki prijedlog kako bi formulirali zakljuĉak? 

 

Margaret Hropić: Jer imamo dva roditelja koji ţele.  

 

Leo Katić: Promijeniš prvu rijeĉ i sve riješiš.  

 

Anita Janĉić Lešić: Opet ispada da smo odbili.  

 

Tonći Šarić: Nismo odbili... 

 

Dino Katić:...nismo, već to naĉelno prihvaćamo i naveli smo ove argumente. 

 

Anita Janĉić Lešić: Cijeli koncept priĉe je odbijanje. 

 

Tonći Šarić: Mi ne odbijamo, nećemo to napisati. 

 

Anita Janĉić Lešić: „U srednjim školama postoji ograniĉen broj zanimanja, to ne bi bilo baš 

toĉno, jer imaju dosta veliki broj zanimanja.  

 

Tonći Šarić: Moţemo napisati manji izbor, a ne ograniĉen.  

 

Anita Janĉić Lešić: Mi moţemo ovdje sada razgovarat, ali imamo dvije solucije, prihvaćamo 

inicijativu ili ne. Shvaćaš?! Moramo se na neki naĉin izjasniti.  

 

Tonći Šarić: Nama je problem je što trenutno nemo svaki dan vezu... 

 

Martina Bašić Ivĉević:...temeljem provedene ankete postoji slaba zainteresiranost roditelja. 

Hoćemo tako napisati?  

 

Tonći Šarić: To misliš napisati umjesto?  
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Anita Janĉić Lešić: Treba se izbrisati ovako kako si ti reka.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Treba napisati da postoji slaba zainteresiranost, postoji manji broj 

zanimanja, a moţemo dodati i tu liniju koja bi nas povezivala s Korĉulom. 

 

Predsjednik Tonći Šarić zakljuĉuje raspravu i stavlja na glasovanje Zakljuĉak da temeljem 

provedene ankete postoji slaba zainteresiranost roditelja za korištenjem doma i 

školovanja djece na otoku Korĉuli, da u srednjim školama na otoku Korĉuli postoji 

manji izbor zanimanja, a uĉenici bi svejedno izbivali 5 dana u tjednu sa Lastova, redi 

prometne izoliranosti i traţi se od Dubrovaĉko-neretvanske ţupanije da omogući 

lastovskim uĉenicima rješavanje smještaja u uĉeniĉkim i studentskim domovima, uz 

dodjelu uĉeniĉkih i studentskih stipendija te se traţi od Dubrovaĉko-neretvanske 

ţupanije bolja prometna povezanost sa Korĉulom. 

Nakon obavljenog glasovanje, predsjednik Tonći Šarić utvrdio je da se sa ĉetiri glasa „za“ i  

tri glasa „suzdrţan“ donosi  

Zakljuĉak - Uĉeniĉki dom (u prilogu). 

 

AD 10. PROMETNA POVEZANOST OTOKA LASTOVA I KOPNA 

 

Predsjednik Tonći Šarić otvara raspravu. 

 

Leo Katić: Dobili ste materijali i sada da se ne radi preveliki uvod, radi se da su linije upitne 

jer se one financiraju kao drţavna brzobrodska linija br. 9807, a subvencija se odnosi na 

povezivanje otoka s kopnom. MeĊutim kod analize te subvencije koja je bila prošle godine, 

utvrĊeno je da ta linija ne povezuje otok s kopnom, već kopno s otokom. U tom smislu se od 

Agencije zatraţila izmjena satnice, a da bi plovilo noćilo na Lastovu, najvaţniji je projekt 

rekonstrukcija luke Ubli i na takav naĉin je saĉinjena ta toĉka. Što se tiĉe sv. Mihovila, on je 

sada uvršten na naĉin sjevernog povezivanja, vjeĉiti problem povezivanja, vezano za 

Korĉulu. Na ideju Ţupana, a to je linija 9807, ne bude linija koja će ovako prometovati, nego 

noćiti na Lastovu i povezivati Lastovo, grad Korĉulu i Dubrovnik. Govorimo o ideji u 

budućnosti i u toj ideji kako je stavljeno u istraţivanje ţupanijskog prostonog plana, 

aktivaciju moţe jednog bitnog dijela Mihovila kao luĉko podruĉje, govorimo sve u 

budućnosti, jer je nama sada u tijeku izdavanje graĊevinske dozvole za luku Ubli koja je 

sada prioritet i zato je to na takav naĉin saĉinjeno za raspravu.  

 

Lukša Hropić: Ja se slaţem s tim razmišljanjem neka ima, ali... 

 

Miro Mariĉević:..pa bolje je da ima.  

 

Lukša Hropić: To nama ništa ne odgovara i to košta.  

 

Miro Mariĉević: Sv. Mihovil, mi o luci moţemo ozbiljno govoriti za 3 mjeseca, ali ne za 12 

mjeseci. Tko zna? Jasno se zna što je Mihajla. Ili treba luku doraditi kompletno, zatvoriti i 

gotovo. Za povezivanje se treba bazirati na luku koja se sada radi, jer tu nema dileme. Ako 

se uistinu poveţe ovako kako se predlaţe da katamaran noći u luci Ubli, onda je to 

povećanje. Slaţem se da bude svakodnevna veza i da bude kao naprimjer što je povezana 

Vela Luka. Ovo je pitanje Mljeta, zašto ako ide s Lastova u 5 sati u Dubrovniku je u 8ipo? 

 



21 

 

Leo Katić: O ĉemu govoriš? O katamaranu 9807? 

 

Miro Mariĉević: Govorim o modelu da ide iz luke Ubli. 

 

Leo Katić: To je taj koncept. 

 

Miro Mariĉević: Onda Ċaci mogu ići. 

 

Leo Katić: Zato je i ta ideja da ta linija odlukom Vlade bude grad Korĉula – Dubrovnik. 

 

Miro Mariĉević: I vraća se popodne u 2 sata.  

 

Leo Katić: I subvencija je vezana za otok.  

 

Anita Janĉić Lešić: To bi bilo isto kao katamaranska za Split. 

 

Leo Katić: To je ideja ove priĉe, i jednino izgradnjom luke Ubli moţemo doći do promjene 

satnice, jer je ovo sve drugo priĉa za malu djecu, bez tog preduvjeta nema rješenja.  

 

Predsjednik Tonći Šarić zakljuĉuje raspravu i stavlja na glasovanje Zakljuĉak da za 

Drţavnu trajektnu liniju br. 604 traţi se maritimno sigurniji i brţi trajekt, 

svakodnevno povezivanje u sezoni kao i izvan sezone utorkom i petkom, za Drţavnu 

brzobrodsku liniju br. 9604 traţi se brţi katamaran, na Drţavnoj brzobrodskoj liniji 

br. 9807 neprihvatljiva je satnica reda plovidbe, traţi se noćenje u luci Ubli, a 

preduvjet je proširenje luke Ubli te se traţi izgradnja luke Sv. Mihovil – preduvjet 

izgradnja tunela, za realizaciju povezivanja sa gradom Korĉulom i Dubrovnikom. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Tonći Šarić utvrdio je da se jednoglasno (sedam 

glasova „za“) donosi 

Zakljuĉak – prometna povezanost (u prilogu). 

 

AD 11. PRIJEDLOG IMENOVANJA SUDACA POROTNIKA ZA MLADEŢ 

ŢUPANIJSKOG SUDA U DUBROVNIKU 
 

Kako nije bilo rasprave, predsjednik Tonći Šarić stavio je na glasovanje Zakljuĉak da se za 

imenovanja Sudca porotnika za mladeţ ţupanijskog suda u Dubrovniku predlaţe Antonela 

Hropić. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Tonći Šarić utvrdio je da se jednoglasno (sedam 

glasova „za“) donosi 

Zakljuĉak – Prijedlog za suca porotnika (u prilogu). 

 

AD 12. ZAHTJEVI GRAĐANA 

AD 12.1. INICIJATIVA ZA PREIMENOVANJE DIJELA ULICE HOMAC U ULICA 

MAESTRA IVANA DRAŢINIĆA 

 

Predsjednik Tonći Šarić otvara raspravu. 

 

Leo Katić: U kolovozu 2019. godine stigla je inicijativa za preimenovanje dijela ulice 

Homac, radi se o kantunu prema vrtiću, od broja 1 do broja 5. Imamo jedno 58 potpisnika 
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inicijative. Podsjetit ću Vas na proceduru, ukoliko Vijeće prihvati inicijativu. Dostavlja se 

Odluka Katastru i nakon što bi Katastar taj dio ulice preimenovao, u budućnosti bi taj dio 

obitelji mijenjali sve dokumente.  

 

Tonći Šarić: Govori se o cijeloj ulici ili dijelu. 

 

Leo Katić: Ja govorim o dijelu.  

 

Dino Katić: Koliko ima potpisnika? 

 

Antonia Barbić: 58 potpisnika.  

 

Dino Katić: Ne vidim razlog da to ne uvaţimo. S obizirom na praksu da se davaju neka 

imena ulicama  koja nemaju neku smiboliku i mislim da bi ovo imenovanje išlo u tom 

smjeru. Mislim da je ovo osoba koja je zbliţavala, a ne razdvajala i ne vidim neki razlog da 

se netko ne bi sloţio. Ja sam za. 

 

Tonći Šarić: Ima li netko prijedlog? 

 

Antonia Barbić: Ako tako odluĉite, sad ćete donijeti zakljuĉak da se izmjeni Odluka a ona će 

se onda izmjeniti na sljedećoj sjednicu.  

 

Miro Mariĉević: Zašto će se odluka mijenjati? 

 

Antonia Barbić: Jer se treba promijeniti naziv.  

 

Miro Mariĉević: Nema potreba za raspravom, svi smo upoznati s njegovim radom i znamo 

da je dobio nagradu za ţivotno djelo Općine Lastovo i znamo da je jedan prepoznatljivi 

ĉovjek za otok Lastovo u smislu kulture, prema tome to je model za sve koji su zasluţni za 

neki dio otoka Lastova, u smislu promicanja i tako dalje.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Ovdje dolazimo do problematike realizacije. Ako ćemo mijenjati 

samo dio od 1 do 5, što ćemo s ostalima? 

 

Maragaret Hropić: Ja bio preimenovala cijelu ulicu, jer bi to bilo jednostavnije i logiĉnije jer 

zašto samo 5 kućnih brojeva, kada je ulica ulica. 

 

Anita Janĉić Lešić: Ja prihvaćam ovu inicijativu, sada je stvar da svi ljudi moraju mijenjati 

dokumente.  

 

Leo Katić: Još neće doći do toga. 

 

Anita Janĉić Lešić: Ali će doći do toga. Ne znam je li postoji neka ulica koja nema ime, koja 

još nije imenovana... 

 

Leo Katić:..moramo reagirati na ovu inicijativu.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Piše da moţe biti i negdje drugdje, predloţili su Homac, ali su 

mišljenja da moţe biti negdje drugo na otoku.  
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Tonći Šarić: Ja sam istog mišljenja kao gospoĊa Hropić... 

 

Maragret Hropić:...koja je to ulica od 5m?... 

 

Tonći Šarić:..da bi trebalo cijelu ulicu preimenovati. Imamo dva prijedloga, cijelu ili samo 

dio preimenovati.  

 

Anita Janĉić Lešić: Ali onda cijela ulica mora mijenjati dokumente.  

 

Tonći Šarić: Mora, kad mora, nije baš da mora sutra.  

 

Anita Janĉić Lešić: Svi moraju mjenjati na raĉunima, vrtiću se mjenja zaglavlje, to su 

troškovi, zato sam mislila ako postoji neka ulica koja nije još izdefinirana i kojoj nisu još 

podijeljeni brojvi ili nešto.. 

 

Margaret Hropić:...i gdje nema stanovnika? 

 

Anita Janĉić Lešić: Treba vidjeti postoji li neka bezbolnija opcija. 

 

Margaret Hropić: Meni se ĉini da tu nema sveukupno 20 ljudi, od ovoga 5 pa na dalje.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Što bi onda bilo, ako bi bilo samo dio ulice? nastavili bi se normalno 

brojevi? 

 

Leo Katić: Ostalo bi sve isto kako Katastar odluĉi. 

 

Martina Bašić Ivĉević: Onda bi bilo jedostavnije samo dio.  

 

Antonia Barbić: Kriţanje je do Homca 10.  

 

Dino Katić: Bitna je simbolika. 

 

Martina Bašić Ivĉević: Predloţili su tu, iako se slaţu da bude na rodnom otoku, tako da 

moţe biti i što je Anita predloţila. 

 

Dino Katić: Da, ali opet ne moţe biti neka beznaĉajna ulica.  

 

Martina Bašić Ivĉević: Bilo bi lijepo kada već imamo maestra Ivana Draţinića i njegovo 

ime, onda bi bilo dobro da bude tu i rodna kuća.  

 

Ana Ivelja: Ali nema smisla da bude pola. 

 

Margaret Hropić: Kad tad će doći do promjene kućnih brojeva.  

 

Predsjednik Tonći Šarić zakljuĉuje raspravu i stavlja na glasovanje Zakljuĉak da se usvaja 

inicijativa grupe stanovnika da se ulica Homac preimenuje u Ulicu maestra Ivana 

Draţinića.  
 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik je utvrdio da se s pet glasova „za“ i dva glasa 

„protiv“ donosi  
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Zakljuĉak o preimenovanju ulice (u prilogu). 

 

AD 12.2. INICIJATIVA ZA POKRETANJE IZMJENA I DOPUNA 

URBANISTIĈKOG PLANA UREĐENJA MJESTA LASTOVA  

 

Kako nije bilo rasprave predsjednik Tonći Šarić stavlja na glasovanje Zakljuĉak da se usvaja 

inicijativa za pokretanje Izmjena i dopuna Urbanistiĉkog plana ureĊenja mjesta 

Lastova i da će se prikupiti ponude za izradu Izmjena i dopuna Urbanistiĉkog plana 

ureĊenja mjesta Lastova, kako bi se mogla donijeti Odluka o izradi Izmjena i dopuna 

Urbanistiĉkog plana ureĊenja mjesta Lastova. 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Tonći Šarić ustanovio je da se sa šest glasova „za“ 

i jednim glasom „suzdrţan“ donosi  

Zakljuĉak – UPU (u prilogu). 

AD 13. VIJEĆNIĈKA PITANJA 

 

Kako nije bilo vijećniĉkih pitanja predsjednik Tonći Šarić je zakljuĉio sjednicu u 19:55 sati.  

 

Prema tonskom zapisu                                                                Predsjednik Općinskog vijeća 

zapisnik napisala                                                                                       

Lucija Simić                                                                                       Tonći Šarić, v.r. 

 

 

KLASA: 021-05/20-01/ 01 

URBROJ: 2145-02-20-3 

U Lastovu, 4. veljaĉe 2020. godine  

 

Prilog:  

 Odluka o donošenju Izmjena i dopuna Prostornog plana ureĊenja Općine 

Lastovo 

 Zakljuĉak – odgoda donošenja IDPPUOL 

 Odluka o prodaji nekretnina u vlasništvu Općine Lastovo i provoĊenje 

Javnog natjeĉaja 

 Odluka o suglasnosti za provedbu ulaganja u projekt „Djeĉji vrtić Lastavica“ 

 Odluka o zakupu poslovnog prostora 

 Odluka o nerazvrstanim cestama na podruĉju Općine Lastovo 

 Odluka o izmjeni Odluke o imenovanju odbora za dodjelu javnih priznanja 

 Zakljuĉak - Uĉeniĉki dom 

 Zakljuĉak – prometna povezanost 

 Zakljuĉak – Prijedlog za suca porotnika 

 Zakljuĉak o preimenovanju ulice 

 

 

 

 


